



| | |
|--|--|
| <p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL TAS-HEELAT JORDAN SPECIALIZED FINANCING Date: 19-03-2026 10:52:17 AM Subject: Issuance of Bonds</p> | <p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التسهيلات الأردنية للتمويل المتخصص التاريخ: AM 10:52:17 2026-03-19 الموضوع: اصدار اسناد قرض</p> |
| <p>Subject: Issuance of Bonds No. 12 at an Interest Rate of 6.5% With reference to the decision of the Board of Commissioners of the Securities Commission No. (26/2026), taken at its meeting held on 21/1/2026, which includes the approval to register the company's loan bonds with a total value of ten million Jod, in a single issuance through a public offering directed to the public. Please be informed that we are in the process of issuing loan bonds with a total value of (10,000,000) ten million Jod. The number of bonds offered is (1,000) bonds, with a nominal value of (10,000) ten thousand Jordanian Dinars per bond. The issuance date will be 10/4/2026, and the maturity date will be 10/4/2027, with a term of 365 days. The bonds will carry a fixed annual interest rate of 6.5%, payable on a quarterly basis, with the first interest payment due on 10/7/2026 . The subscription period for the offered bonds is ten (10) working days, commencing after the approval of the Board of Commissioners of the Securities Commission and the start of the public offering, beginning on the morning of Sunday 29/3/2026 and ending Thursday 9/4/2026. The issuing company reserves the right to extend the subscription period after obtaining approval from the Securities Commission . Note that the bonds will be listed on the Amman Stock Exchange .</p> | <p>الموضوع : اصدار اسناد القرض رقم 12 بفائدة 6.5% بالإشارة الى قرار مجلس مفوضي هيئة الأوراق المالية رقم (2026/26) المتخذ في جلسته المنعقدة بتاريخ 2026/1/21 , والمتضمن الموافقة على تسجيل اسناد قرض شركتنا بقيمة اجمالية قدرها عشرة ملايين دينار اردني بإصدار واحد وذلك عن طريق العرض العام الموجه للجمهور. يرجى العلم باننا بصدد اصدار اسناد قرض بقيمة اجمالية (10,000,000) عشرة ملايين دينار حيث ان عدد الاسناد المعروضة (1000) الف سند بقيمة اسمية 10,000 دينار للسند الواحد بتاريخ اصدار 2026/4/10 و تاريخ استحقاق 2027/4/10 , وبمدة اصدار 365 يوما و بفائدة ثابتة مقدارها 6.5% تدفع الفائدة بشكل ربع سنوي بحيث يكون اول تاريخ دفع للفائدة في 2026/7/10, وأن مدة الإكتتاب بالأسناد المعروضة عشرة (10) أيام عمل، تبدأ بعد موافقة مجلس مفوضي هيئة الأوراق المالية وبدء العرض العام أي اعتبارا من صباح يوم الأحد الموافق 2026/3/29 وتنتهي مساء يوم الخميس الموافق 2026/4/9 ويحق للشركة المصدرة تمديد فترة الإكتتاب بعد الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية, علما سيتم إدراج الأسناد في بورصة عمان.</p> |
| <p>19-03-2026</p> | <p>19-03-2026</p> |
| <p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: khaled abualrob</p> | <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khaled abualrob</p> |